
ÚSTECKÝ KRAJSKÝ VOLEJBALOVÝ SVAZ 
Jateční 3436/47a, Ústí nad Labem 400 01 

IČ 02909375 

Mobil: 774 030 666, e-mail: radhor@post.cz 
 

ZÁPIS 

 
15. zasedání výboru Ústeckého KVS 

středa 31. ledna 2024 od 17:00 hodin  
sportovní hala Sluneta, Jateční ul., Ústí nad Labem 

 
Program: 
 

1. Zahájení a přivítání členů výboru 

2. Schválení programu 

3. Informace z výboru ČVS 

4. Účetní závěrka 2023 

5. Rozpočet na rok 2024 

6. Příprava valné hromady ÚKVS 

7. Zpráva o průběhu soutěží ÚKVS 2023/2024 

8. Zpráva sekce beachvolejbalu 

9. Zpráva komise rozhodčích 

10. Příprava školení trenérů 

11. Příprava KCM na LODM 

11.1. plán přípravy 

11.2. odměny trenérům 

12. Různé 

12.1. jízdné a stravné 

13. Usnesení z jednání výboru 

14. Závěr 

 
Mgr. Miroslav Přikryl – předseda ÚKVS 
 
 
 
 
 
 

mailto:radhor@post.cz


1. Zahájení a přivítání členů výboru 

Úvodní slovo pronesl předseda ÚKVS pan Mgr. Miroslav Přikryl, přivítal přítomné 

členy výboru a předsedkyni KaRK ÚKVS paní Janu Kučerovou. Zasedání se účastnilo 

5 ze 7 členů výboru, tj. 71,43 %. Omluveni Mgr. Roman Marschner a Mgr. Josef 

Herclík. Výbor byl usnášeníschopný. 

2. Schválení programu 

Pan Mgr. Miroslav Přikryl vyzval členy výboru, aby k programu, se kterým byli 

seznámeni s předstihem, vznesli připomínky, návrhy na doplnění. Žádný z členů 

výboru nevznesl připomínku ani návrh na doplnění. Řídící zasedání vyzval členy 

výboru, aby hlasováním schválili program jednání. Výsledek hlasování: 5 pro, 0 proti, 

0 se zdrželo. Program 15. zasedání výboru ÚKVS byl schválen. 

3. Informace z výboru ČVS 

Mgr. Miroslav Přikryl seznámil členy výboru o svém odstoupení z funkce člena 

výboru ČVS a místopředsedy ČVS. Dále podal informace o požadavcích NSA na 

evidenci startů v soutěžích, přípravách elektronického zápisu ve všech soutěžích, 

přípravných pracích na nový VIS. Výbor vzal zprávu na vědomí. 

4. Účetní závěrka 2023 

Mgr. Miroslav Přikryl seznámil členy výboru s účetní závěrkou za rok 2023. Oproti 

předpokladům byla navýšena příjmová složka rozpočtu o více než 100 tis. Kč. Tomu 

odpovídalo i navýšení výdajové stránky rozpočtu zejména v bodech 10 a 11. Roční 

hospodaření skončilo přebytkem 55 079,12 Kč. Jana Kučerová vznesla dotaz ohledně 

čerpání příspěvků na činnost OVS. Mgr. Radek Horský připomněl, že čerpání 

příspěvků na OVS se řídí příslušnou směrnicí, a kromě OVS Chomutov žádný z dalších 

OVS nesplnil základní podmínky k jejich vyplacení. Poté Zdeněk Hlinovský 

připomněl, že OVS Chomutov příspěvek za rok 2023 ještě neobdržel.  Výbor ukládá 

předsedovi ÚKVS doplatit příspěvky na činnost OVS Chomutov za rok 2023 ve výši 

5 000,- Kč. K účetní závěrce nebyly vzneseny další připomínky a výbor ÚKVS doporučí 

její schválení na VH ÚKVS. 

5. Rozpočet na rok 2024 

Mgr. Miroslav Přikryl představil návrh rozpočtu pro rok 2024. Návrh rozpočtu je 

přílohou tohoto zápisu. Členové výboru o návrhu rozpočtu diskutovali a shodli se na 

následujících úpravách. Členové výboru doporučují navýšit výdaje na činnost STK 

(položka 4) a výdaje na pořádání okresních kol, krajského kola a superfinále 

v minivolejbalu (položka 19). Po úpravě bere výbor návrh na vědomí a ukládá 

předsedovi ÚKVS předložit na příštím zasedání výboru ÚKVS jeho konečnou verzi.  

6. Příprava valné hromady ÚKVS 

O přípravách VH OVS a VH ÚKVS poreferoval sekretář ÚKVS Mgr. Radek Horský. 

Výbor bere na vědomí stav příprav VH OVS a VH ÚKVS. Ukládá sekretáři a 

předsedovi ÚKVS, aby vyvinuli snahu o znovuobnovení činnosti OVS MO, LT, DC.  

 



7. Zpráva o průběhu soutěží ÚKVS 2023/2024 

Krátkou zprávu o soutěžích podal předseda STK ÚKVS Zdeněk Hlinovský. Zmínil se o 

nákupu pohárů a medailí pro přeborníky kraje. Výbor ÚKVS navrhuje, aby všechny 

soutěže chlapců měly minimálně 6 hracích dní. Výbor ÚKVS pověřuje Zdeňka 

Hlinovského jednáním se zástupci Plzeňského a KV kraje o podmínkách soutěžního 

kalendáře 2024/2025. 

8. Zpráva sekce beachvolejbalu 

Zprávu přednesl pan Jiří Maier. Zmínil se o probíhajících soutěžích mládeže. Výběr 

KCM startuje střídavě na turnajích v Praze a v Liberci.  

Turnaje U16, U18, U20 jsou nastaveny ve VISu. 

Koncepci přípravy beachvolejbalistek předložila hlavní trenérka Ing. Daniela Míková. 

Do konce dubna je příprava plánována v hale s pravidelnou účastí na turnajích.  

Hlavní trenérka průběžně komunikuje s trenéry šestkového volejbalu o možnostech 

účasti vybraných hráček na beach turnajích v zimní sezóně. 

Jiří Maier dále představil projekt péče o talentovanou mládež v oblasti 

beachvolejbalu. Koncepci zpracuje Jiří Maier s podporou Mgr. Miroslava Přikryla. 

Výbor ÚKVS pověřuje pana Jiřího Maiera vypracováním žádosti o dotaci na ČVS. 

9. Zpráva komise rozhodčích 

Zprávu za nepřítomného Mgr. Romana Marschnera přetlumočil Mgr. Radek Horský. 

Nejprve stručně zhodnotil statistiku z náborové kampaně Pískej volejbal. Poté se 

zmínil o připravovaném školení rozhodčích v Ústeckém kraji, které proběhne 

v tradičním termínu září–říjen 2024. Rozhodčích je stále nedostatek vzhledem k 

velkému počtu soutěží (jak republikových, tak krajských) a hojně využívaných 

nedostupností. Nově vyškolení rozhodčí jsou zároveň aktivní hráči, takže mohou 

pískat velmi omezeně. 

Opět platí, že i na republikové soutěže mládeže půjčujeme krajské rozhodčí, kteří 

nám pak v kraji chybí, a tudíž už se párkrát stalo, že naše soutěže proběhly bez 

rozhodčích (US-U18Z a US-U16Z). 

Výbor vzal zprávu na vědomí. 

10. Příprava školení trenérů 

Vzhledem ke své nepřítomnosti zaslal Mgr. Josef Herclík informace ke školení 

trenérů III. třídy mailem všem členům výboru. Na místě informace přetlumočil 

Zdeněk Hlinovský. Z navrhovaných termínů školení členové výboru vybrali 31.5. – 

2.6.2024 + 14. – 16.6.2024.  

Členové výboru dále odsouhlasili účast Mgr. Josefa Herclíka na školení školitelů ČVS 

na náklady ÚKVS. Školení školitelů se uskuteční v únoru 2024 v Praze.  

Mgr. Josef Herclík připravil přehled jubilantů z volejbalového prostředí našeho kraje 

pro rok 2024 včetně návrhu na jejich ocenění (příloha tohoto zápisu). Členové 

výboru odložili projednávání tohoto tématu na další schůzi výboru, která bude 

v březnu 2024. 



11. Příprava KCM na LODM 

K tomuto bodu vystoupil předseda ÚKVS Mgr. Miroslav Přikryl. Členy výboru 

seznámil s plánem přípravy beachvolejbalistek pod vedením Daniely Míkové a 

volejbalistek pod vedením Jana Mouchy. Výbor vzal zprávu na vědomí. 

12. Různé 

Do různého přednesl svůj návrh Mgr. Radek Horský, který navrhuje navýšení 

stravného na 140 Kč a náhrad cestovného při použití motorového vozidla na 5,6 

Kč/km. K tomuto návrhu nevznesl žádný z přítomných členů výboru námitku, proto 

předseda ÚKVS Mgr. Miroslav Přikryl vyzval přítomné, aby o návrhu Radka Horského 

hlasovali. Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdrželo se hlasování 0. 

Výbor schválil navýšení stravného na 140 Kč a náhrady cestovného při použití 

motorového vozidla na 5,6 Kč/km. 

13. Usnesení z jednání výboru 

Mgr. Radek Horský seznámil členy výboru ÚKVS s návrhem usnesení z dnešního 

zasedání. Poté Mgr. Miroslav Přikryl vyzval členy výboru, aby o tomto návrhu 

hlasovali. Výsledek hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdrželo. Usnesení z 15. zasedání 

výboru ÚKVS bylo schváleno. 

14. Závěr 

Na závěr poděkoval předseda ÚKVS Mgr. Miroslav Přikryl členům výboru za účast a 

vznesené náměty, připomínky a 15. zasedání výboru ÚKVS ukončil v 19:45 hodin. 

 

 

Mgr. Miroslav Přikryl 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Uzávěrka 2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


